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Reactie raadsvoorstel 'uitgangspunten, focus en bijlage

taakopvatting raadsledenwerkgroep Netwerkstad'

Geachte leden van de werkgroep Netwerkstad, voorzitter de heer Gabriëls,

Allereerst bedanken wij de werkgroep Netwerkstad voor het pro-actief meedenken over regionale
samenwerking. Hierbijgeven wij u graag een reactie op het raadsvoorstel 'uitgangspunten, focus
en taakopvatting raadsledenwerkgroep Netwerkstad Roosendaal- Bergen op Zoom'.

Allereerst zijn wij het van harte eens met het nadrukkelijke besef dat veel (lokale) vraagstukken en
kansen voor verbetering alleen kunnen worden opgepakt als gemeenten met elkaar
samenwerken. Als West-Brabantse buren van vergelijkbaar formaat is het inderdaad logisch om
regelmatig af te stemmen en kennis te delen. Als college delen we graag met u hoe we hier over
denken:

Hoe willen we samenwerken?
Samenwerking op basis van vertrouwen, gelijkwaardigheid en complementariteit. Wat we veel
meer kunnen doen is er samen op uit trekken, we zijn samen een gemeente met een kleine
150.000 inwoners. Letterlijk samen op pad in de agenda-setting en lobby, een wij-gevoelcreëren
Daar hebben we geen groots en visionair visiedocument voor nodig. Wel een werkplan met
actiepunten en namen en rugnummers. Dit is ook de vraag van de werkgroep aan de
portefeuillehouders.

Focus aanbrengen: 'werk, werk, werk'
Onze belangrijkste gezamenlijke prioriteit is economie en arbeidsmarktbeleid (West-Brabant-West
blijft achter). Het maakt niet zoveel uit waar de werkgelegenheid terecht komt, het pendelverkeer
in de regio is groot. Niet samenwerken om strijd te ontwikkelen met anderen, wel om kansen
rondom 44, 417 en 458 beter te verzilveren. Roosendaal heeft recent een economisch actieplan
vastgesteld, Bergen op Zoom is hiermee bezig. De wethouders economie hebben afgesproken te
bekijken in welke actiepunten we samen kunnen optrekken.



Ten aanzien van de beschreven focus in het raadsvoorstel merken we op dat het de colleges
verstandig lijkt keuzes te maken en voorlopig voor één prioriteit te kiezen. Het advies van beide
colleges is dan ook om prioriteit te leggen bij economie en arbeidsmarktbeleid. De deadline van I
mei voor het aanleveren van het werkplan lijkt gezien het moment van besluitvorming in de raad
niet reëel.

Daarnaast merken wij op dat we nadrukkelijk op zoek zijn naar verbinding in de stedenrij. Naast
Bergen op Zoom trekken we ook samen op met Breda als belangrijkste centrumstad in de regio
en vertegenwoordiger van West-Brabant in de 85. Tot slot merken wij op dat het college zich niet
kan vinden in de constatering dat de hoge winkelleegstand in Roosendaal een verband heeft met
de komst van Rosada Fashion Outlet.

Overige netwerksamenwerking
Op tactisch/operationeel niveau kiest Roosendaal voor De6 als preferente samenwerkingspartner
We streven binnen de De6 naar meer samenwerking, zonder dat we hiervoor z\¡tate structuren
zoals een Gemeenschappelijke Regeling inrichten. We zien de samenwerking als een netwerk
waarbij de gemeenten elkaar onderling versterken. We werken samen op het gebied van
Openbare ruimte, P&O, Ruimtelijke Ontwikkeling (omgevingswet), VTH, Financiën, Juridische
zaken, Grip en sturing verbonden Partijen en de governance in het sociaal domein.

Wij vernemen graag de zienswijze en het besluit van de raad, zodat we hiermee aan de slag
kunnen.

Hoogachtend

Het College van Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

De secretaris, De burge

R c lJnen Mr M.L. Niederer


